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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/24-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-24-14 
Rijeka,       15. 7. 2024. 
 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 16. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

16. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 15. srpnja 2024. godine (ponedjeljak) s početkom 
u 17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
- mještanin ulice Ratka Petrovića 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
 

Zapisnik sa 15. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

 

D N E V N I     R E D 

 

1 Završetak programske aktivnosti Dani MO Gornja Vežica „Sv. Ana – G. Vežica 

2025.“ - razmatranje 

2 Prijedlozi Programa rada za 2025.  

3 Razno  

 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
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AD 1 
 
Predsjednik Vijeća nazočne je upoznao s provedenim aktivnostima koje su se održale u sklopu 
programske aktivnosti Dani MO Gornja Vežica „Sv. Ana – G. Vežica 2024.“  
Turniri u malom nogometu započeli su u ponedjeljak 1. srpnja na igralištu Osnovne škole 
Gornja Vežica i trajali su do 7. srpnja 2024. godine kada su u večernjim satima nakon odigranih 
utakmica podijeljeni pehari i statue.   
Na turniru je sudjelovalo 17 ekipa u kategoriji seniora i 7 ekipa u kategoriji veterana.  
Turnir u briškuli i trešeti održan je u petak 5. srpnja u 15 sati u dvorani Hrvatskog doma Vežica i 
sudjelovalo je 12 parova. Na završetku turnira, podijeljene su medalje najboljim parovima.  
Sve dane turnira, nazočnima je na igralištu glazbu puštao DJ.  
Na poziv za prijavu na akciju biramo najljepšu okućnicu koji je započeo krajem svibnja i trajao 
do 15. lipnja javile su se samo 2 osobe te broj prijavljenih nije bio dovoljan. 
Nakon razmatranja, dogovoreno je da će se ponoviti prijava na akciju biramo najljepšu 
okućnicu trajati i dalje do 1. rujna te će se izbor najljepše okućnice ove godine održati sredinom 
rujna kao i besplatno mjerenje krvnog tlaka i šećera u krvi.   
Predsjednik je naglasio kako će se iduće godine slaviti dvadeseti-jubilarni turniri i Dani MO 
Gornja Vežica.  

 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 
  

 

AD 2 
 
Nazočni su razmotrili primljene materijale i upute vezano za predlaganje Program rada za 2025. 
godinu.  
Nakon rasprave i razmatranja, Vijeće je suglasno da se predlože slijedeći programi: Maškare 
na Gornjoj Vežici, Dan MO Gornja Vežica (sport, glazba, okućnica i mjerenje tlaka i šećera), 
dvije ekološke akcije i Doček Svetog Nikole.    
 

Zaključak: Vijeće je sve navedene prijedloge Programa rada za 2025. godinu jednoglasno 

podržalo.     
 
 

AD 3 

 
Tajnica je nazočne informirala s pristiglim zahtjevima građanima a vezano za prometnu 
problematiku (prebrzu vožnju) u ulici Marči, probleme nesanirane ulice Ivana Matrljana te 
zahtjev mještana ulice Tome Strižića zbog previsokih rubnjaka.  
 

Zaključak: Vijeće je zahtjeve razmotrilo i primilo na znanje te će se isti proslijediti 

nadležnima na razmatranje i postupanje.  
 
Politička stranka Pravo i pravda, uputila je MO Gornja Vežica zahtjev za korištenje prostora 
(mala sala) koji bi koristila dana 18. srpnja u vremenu od 20,00 do 22,00 sata.  
 

Zaključak: Vijeće je zahtjev razmotrilo te iznijelo pozitivno mišljenje na isti.  
 
Nazočni su komentirali ostalu komunalnu problematiku Gornje Vežice vezano za pranje 
kontejnera za otpad koji bi se trebalo periodično izvoditi te će se upit proslijediti nadležnima u 
KD Čistoća.  
 
Članica Vijeća, Tanija Čaušević, ponovo je komentirala s negodovanjem kako se već godinu 
dana osobno  pismeno i usmeno obraćala prema Vijeću i TD Rijeka plus da se poprave LED 
svjetla na pješačkom prijelazu u ulici Zdravka Kučića 9/18 ali isto još uvijek nije učinjeno.  
Zahtjeve je proslijedila i tajnica MO koja još uvijek nema nikakve pismene informacije kada će 
se isto realizirati. 
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Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te će prijedloge uputiti ponovo na daljnje 

postupanje.  
 
Mještanin ulice Ratka Petrovića zatražio je mogućnost razgovora – sastanka sa predsjednikom 
odnosno Vijećem te su ga članovi saslušali. 
Gospodin se obratio Vijeću radi problematike glomaznog otpada na Gornjoj Vežici, koja je sve 
gora u posljednje vrijeme te je mišljenja da bi se ponovo trebali uvesti glomazni kontejneri za 
otpad a također ističe da bi bilo dobro da je komunalni redar stalno na terenu.  
Istaknuo je i prometnu problematiku na Gornjoj Vežici posebice kod Osnovne škole Gornja 
Vežica te problem križanja u ulici Zdravka Kučića kbr. 28 (kod caffe bara Ankora“). 
 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje i odgovorilo stranci sukladno svojim 

mogućnostima a ostala problematika će se pismeno proslijediti nadležnima na 

razmatranje i postupanje.  

 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 15. srpnja 2024. godine. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


